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Jeg stiller op som kandidat til hovedbestyrelsen fordi:  

Jeg brænder for sagen og har personligt kendskab til diagnosen, da jeg selv har den. Jeg har 
oplevet både i mit privatliv og gennem mit job som folkeskolelærer, hvordan diagnosen ofte 
bliver misforstået - samt hvordan få håndsrækninger kan forbedre et liv.  

Ved at stille op til hovedbestyrelsen kan jeg realisere disse erfaringer i praksis. Jeg gerne være 
med i fronten når betingelserne for vores liv skal forhandles eller kæmpes for. Få ændringer, 
vil skabe store forandringer. 

Mit kendskab til ADHD-foreningen er opnået gennem: 

Jeg har fået mit kendskab til ADHD-foreningen gennem min læge - og har siden været et 
aktivt medlem. 
 

Jeg vil skabe Håb og Handlekraft for mennesker med ADHD ved at: 

En gang for alle, få folk til at forstå at ADHD ikke er et handicap. Under de rigtige betingelser 
er det en superkraft. Jeg har inden jeg fik diagnosen været meget betaget af folk, som jeg så 
senere hen har fundet ud af også har diagnosen. Folk med ADHD er ofte sjove, empatiske, 
nærværende og super kreative rockstjerner.  

Udfordringerne kommer blot fordi vi lever i en verden designet til neurotypiske mennesker, 
som majoriteten i denne verden er. Og da vi er en neurodivergent minoritet, vil udfordringer 
opstå. Men det kan vi ændre! 


